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Bemutatkozás 
 

Tisztelt Hallgatótársaim! Kedves Barátaim! 

 

Bucsi Levente vagyok, harmadéves államtudományi szakos hallgató. Középiskolás éveimet a 

XIV. kerületi Teleki Blanka Gimnáziumban töltöttem, ahol négy éven át részt vettem a 

Diákönkormányzat munkájában, két évig az osztályom képviselőjeként, majd két évig a DÖK 

elnökségi tagjaként. 2022-ben nyertem felvételt az ÁNTK-ra, ahol még abban az évben 

sikeresen jelentkeztem az Ostrakon Szakkollégiumba, később a 2023/24-es tanévben 

kommunikációs alelnöki tisztséget töltöttem be. A szakkollégiumi tevékenység mellett 

immáron második alkalommal vettem részt a Hallgatói Önkormányzat által meghirdetett 

mentorprogramban, először mentorként, majd idén segítőként.  

Közéleti tevékenységeim mellett szeretném magamat pár mondatban bemutatni. Alapvetően 

egy nagyon extrovertált személyiség vagyok, nagyon hamar meg tudom találni a közös hangot 

szinte bárkivel. Emellett empatikus is vagyok, ha bárkinek szüksége van egy kedves szóra, 

motivációra vagy csak szeretné valakivel megosztani a problémáit, szinte bármikor elcsíphet 

akár a folyosón vagy a kollégiumban. Végül pedig talán az egyik legfontosabb, amit tudni kell 

rólam, hogy hatalmas csapatjátékos vagyok, úgy érzem magam igazán jól, ha egy-egy 

problémát másokkal vállvetve tudok megoldani. 
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Motivációim 

 
Biztos felmerül a kérdés párakban, hogy miért pont most, lassan a képzésem felénél szeretnék 

becsatlakozni a HÖK munkájába. A válasz erre pont az egyetemi éveim legelején rejlik, hiszen 

szinte minden elsőéves hallgató abba a dilemmába esik, hogy egy szakkollégiumba 

felvételizzen, vagy éppen bizottságba, vagy gondoljon nagyot és induljon el az őszi 

választásokon. Személy szerint én a szakkollégium és a HÖK indulás között vacilláltam nagyon 

sokáig, viszont elsősként még nem éreztem magam elég tapasztaltnak, nem láttam hogyan 

tudnám konstruktívan előre vinni a választmány munkáját. Úgy gondoltam, hogy egy 

közösségen keresztül szeretnék tapasztalatokat gyűjteni, megismerni felsőéveseket, átlátni az 

egyetem működését, hallgatói szükségleteket, ezért döntöttem a szakkollégiumi jelentkezés 

mellett. Többek között ez is motivált arra, hogy az első tanévem végén megpályázzam az 

alelnöki pozíciót.  

A másik hatalmas motivációt a mentorprogramban való részvétel jelentette számomra, emiatt 

lehetőségem nyílt együtt dolgozni az aktuális választmánnyal. A program során olyan 

szaktudást sajátíthattam el számos területen, amit máshol nem tapasztalhattam volna meg. 

Felemelő érzés a „frontvonalban” lenni és elsőként fogadni a kar új hallgatóit, biztos támaszt 

nyújtani nekik egyetemi éveik kezdetén. Abban a kétszer fél évben számos olyan helyzettel 

találkoztam, melyek addig számomra ismeretlenek, elképzelhetetlenek voltak. Gondolok itt a 

gólyatáborral kapcsolatos operatív feladatokra, hogyan koordináljunk egy 20 fős gólyacsapatot 

a Körúti vetélkedőn, vagy a csapaton belüli konfliktusok kezelése.  
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Céljaim, terveim a jövőre nézve 
 

1. Orczy-parkos NAGYvetélkedő 

A Gólyahétről már jól ismert Orczy-parkos vetélkedőt venném alapul, régebbi és újabb 

feladatokkal kiegészítve. Az esemény az összes ÁTNK-s hallgató számára nyitva lenne a 

Városvetélkedőhöz hasonlóan, ebben az esetben is 10 fős csapatok neveznének.  A program 

díja a játékoktól függ, ez csapatonként kerülne beszedésre. Ennél a vetélkedőnél viszont 

megnyitnám a lehetőséget az RTK és a HHK civil szakos hallgatói számára is a részvételre. 

Fontosnak tartom a karok közti együttműködést, viszont eddig azt tapasztaltam, hogy kevésbé 

tudott megvalósulni. Úgy gondolom, hogy egy ilyen program talán közelebb tudná hozni a 

Campuson tanuló hivatásos és civil hallgatókat. Természetesen tisztában vagyok azzal, hogy az 

RTK-n sokkal kötöttebb szabályok uralkodnak, ezért alapos párbeszédet fog igényelni, hogy ez 

a program mindenki számára megfelelő legyen.  

 

2. „Palackozz, hogy adakozz!”  

A nemrég bevezetett 50 forintos betétdíj miatt, már most szeptemberben számos embert láttam, 

ahogyan viszik vissza a héten felgyülemlett PET palackokat és aludobozokat. Ezzel a 

programponttal azokat a hallgatókat céloznám, akiknek nincs idejük vagy kedvük gyűjteni és 

elvinni az összegyűlt palackokat. Az ebben illetékes szervezeti egységekkel történő egyeztetés 

után, szeretnék beszerezni minden emeletre egy vagy több gyűjtésre alkalmas tárolót, ahova az 

amúgy kidobásra ítélt palackokat lehetne elhelyezni. Természetesen ezek visszaváltása és 

elszállítsa humánerőforrást és koordinációt igényelne. A beváltással kapott pénzösszeget pedig 

jótékony célra lehetne felajánlani. (állatmenhely, Cipősdoboz Akció stb.) 

 

3. Szakkolis piknik 

Egy olyan rendezvény koncepciójának kidolgozása lenne a célom, ahol legalább a három a 

Karon működő szakkollégium venne részt, de nyitva lenne minden egyéb, az Egyetemen 

működő diákszervezet számára. Azon szakkollégiumok akik részt szeretnének venni vállalják, 

hogy a program keretein belül szerveznek akár egy kiselőadást, kerekasztalbeszélgetést, 

workshopot vagy egy vitát. Remek lehetőség lenne a szakkollégiumok és esetlegesen a 

diákszervezetek számára egy ilyen volumenű rendezvény megszervezése méghozzá közösen 

együttműködve, ezzel is erősítve ezen szervezetek közötti együttműködést.  
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Végszó 

 
Köszönöm szépen, hogy elolvastátok a programomat, remélem meggyőző voltam és úgy 

döntötök, hogy támogatni szeretnétek a választásokon. Megígérem, hogy az elmúlt két évben 

szerzett tudásomat, tapasztalataimat a TI érdekeitek védelmére és támogatására fogom 

felhasználni.  

 

Tegyük együtt még jobbá az ÁNTK-t! 

 

 

Budapest, 2024. 09. 04. Bucsi Levente s.k. 


